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Vragen van het lid Futselaar (SP) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht dat universiteiten op zoek moeten naar financiers 
(ingezonden 29 november 2018). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Gezocht: nieuwe financiers voor universiteiten»?1 Wat is 
uw reactie daarop? 

Vraag 2
Acht u het wenselijk dat universiteiten om te kunnen investeren steeds meer 
afhankelijk worden van de financiële markten? Zo ja, waarom? Welke risico’s 
zitten hier aan vast? Zo nee, wat gaat u hier aan doen? 

Vraag 3
Kan op basis van dit artikel de conclusie gerechtvaardigd worden dat er 
eerder sprake is van een «holle» dan een «bolle» Gijs? 

Vraag 4
Deelt u de observatie van toezichthouder Herman Dijkhuizen waar hij zegt dat 
vastgoedinvesteringen permanente investeringen in onderzoek en onderwijs 
vormen? 

Vraag 5
Bent u bereid de Kamer een overzicht te verschaffen van de vastgoedlasten 
en financiële risico’s van afzonderlijke instellingen in het hoger onderwijs? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 6
Kunt u waarborgen dat vastgoedlasten niet ten koste gaan van onderwijs en 
onderzoek? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe bent u dat van plan te doen? 

Vraag 7
Vindt u het gerechtvaardigd als universiteiten zich houden aan het advies van 
de commissie-Koopmans, namelijk dat universiteiten hun vastgoed zoveel 
mogelijk met eigen geld moeten financieren? Zo nee, wat is er veranderd 
sinds dat advies?

1 https://fd.nl/economie-politiek/1278143/gezocht-nieuwe-financiers-voor-universiteiten
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